
Protokół Nr XV/20 

z XV sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity odbytej w dniu 15 stycznia 2020 r.  

 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dywitach. 

 

Początek posiedzenia    - godz. 13:00 

Zakończenie     - godz. 15:20 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1 

Lista pozostałych uczestników    - zał. nr 2 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła XV sesję 

Rady Gminy Dywity. Przywitała przybyłych na spotkanie p. Daniela Zadwornego – Wójta,  

p. Waldemara Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy, p. 

Antoniego Nikila  – Delegata Warmińsko Mazurskiej Izby Rolniczej, Pana Jacka Szydło – 

Radnego Powiatu Olsztyńskiego, sołtysów oraz mieszkańców gminy. Zgodnie z listą 

obecności stwierdziła quorum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał. Na stan 15 

radnych ustawowego składu Rady w chwili otwarcia na sali znajdowało się 15 radnych. Lista 

obecności stanowi zał. nr 1 - 2 do protokołu.  

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

Brak wniosków 

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity  na lata 2020 – 2027. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2020 r. 

6. Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia wysokości tej opłaty, określenia stawki opłaty podwyższonej za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 

komunalne w kompostowniku przydomowym. 

7. Uchwała w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości zamieszkałej oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej.   

8.  Uchwała w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de 

minimis na terenie gminy Dywity. 

9.  Uchwała w sprawie ustanowienia rodzinnego świadczenia pieniężnego pod nazwą „Bon 

dla Krasnala” dla mieszkańców Gminy Dywity. 

10.  Zmieniająca uchwała w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty 

adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku podziału nieruchomości 

na terenie Gminy Dywity. 

11. Uchwała w sprawie przekazania Gminie Olsztyn środków stanowiących udział wkładu 



własnego na realizację zadania w ramach projektu Bezpieczny MOF. 

12. Sprawy różne, Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do 

protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem protokołu 

z XIV sesji Rady Gminy Dywity – bez czytania? 

Na sali znajdowało się 15 radnych. 

Za przyjęciem  - 15 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 15 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, 

Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina – Ostrowska, Bogdan Rudnicki ) 

Protokół Nr XIV/19 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 19-12-2019 r. został przyjęty. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

- Agnieszka Sakowska-Hrywniak – oddaje głos P. Wójtowi  

-p. Wójt Daniel Zadworny przedstawił informację w sprawie pracy między sesjami okresie od 

20 grudnia 2019r. do 15 stycznia 2020r. 

- Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania do informacji? 

-Zbigniew Glezman – pytanie dotyczące osiedla Sterowców co to oznacza przejęcie 

infrastruktury technicznej czy to jest odpłatne. Po drugie stopniowego regulowania stanu 

prawnego czy to sieci wod – kan? 

-p. Wójt - szerzej o tym temacie będziemy rozmawiać z przedstawicielami firmy i naszymi 

pracownikami. Mamy podpisane porozumienie z firmą Arbet, które reguluje własności 

wybudowanej sieci. Powodem spotkania było to, że w ramach wskaźników jakie mieliśmy 

osiągnąć jako gmina w projekcie realizowanym wspólnie z PWIK-a brakowało nam trochę 

metrów bieżących  sieci wodociągowej, która to znajduje się m.in.  wybudowana  i 

administrowana przez spółkę, ale w zasadzie pełni rolę sieci gminnej i o tą sieć i nieodpłatne 

przekazanie zawnioskowaliśmy do władz spółki. Propozycja została przyjęta.  

- Zbigniew Glezman – najpierw Pan powiedział że zabrakło metrów a na koniec że kilkuset 

metrów, czy dobrze zrozumiałem? 

- p. Wójt – ta infrastruktura cała jeszcze nie powstała, osiedle nie jest w pełni wykonane, 

zabrakło nam około stu kilku metrów o uzyskanie parametrów.  

 



Ad. 4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Dywity na lata 2020 – 2027. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję budżetu w sprawie uchwalenia 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na lata 2020 – 2027. 

- p. Urszula Derlacz – Komisja budżetu pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie uchwalenia 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na lata 2020 – 2027, poddaję 

pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 15 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 15 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 15 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, 

Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina – Ostrowska, Bogdan Rudnicki ) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity  na lata 2020 – 2027 została podjęta i zarejestrowana pod Nr XV/151/20 – 

stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmian w budżecie Gminy Dywity na 2020 r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję budżetu w sprawie uchwalenia  

zmian w budżecie Gminy Dywity na 2020 r. 

- p. Urszula Derlacz – Komisja budżetu pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy 

Dywity na 2020 r. poddaję pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 15 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 15 

przeciw      - 0 



wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, 

Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina – Ostrowska, Bogdan Rudnicki ) 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na  

2020 r. została podjęta i zarejestrowana pod Nr XV/152/20 – stanowi zał. nr 4 do 

protokołu. 

 

Ad. 6. Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości tej opłaty, określenia stawki opłaty 

podwyższonej za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz zwolnienia w części z 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady 

stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. przewodniczącą 

Komisji Budżetu o odczytanie uzasadnienia do uchwały. 

- p. Urszula Derlacz – Przewodnicząca Komisji Budżetu odczytała uzasadnienie. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

- p. Danuta Kryszałowicz – uważam że stawka za odpady ustalona została na rozsądnym 

poziomie i sensowne jest zwolnienie częściowe za kompostowanie odpadów. W kontekście 

jakby czynników wpływających na wysokość opłat chciałabym o rozwianie moich 

wątpliwości ponieważ w informacji Pana Wójta było że na nasza gmina liczy 11 903 

mieszkańców na dzień 1 stycznia 2020, natomiast w dalszej części była informacja  ze 10 140 

osób jest objętych systemem gospodarowania odpadami, pytanie czy te 1763 osoby, które nie 

są objęte i z czego wynika taka różnica. 

-p. Magdalena Klach – Chęcmanowska – jest różnica w ilości osób zadeklarowanych i w 

ilości osób zameldowanych spora część to studenci i mieszkańcy którzy zmieniają deklarację 

i najczęściej zmniejszają liczbę osób każdorazowo piszą oświadczenie. Niestety jeżeli ktoś 

składa takie oświadczenie my nie jesteśmy w stanie tego negować. 

- p. Wójt - w ramach uzupełnienia, nie można utożsamiać tego że osoby zameldowane to te 

osoby, które zamieszkują. Zastanawiamy się nad tym aby metoda rozliczeń mieszkańców była 

jak najbardziej sprawiedliwa jeśli idzie o ilość śmieci które są deklarowane. Zastanawiamy 

się nad metodą rozliczeń w oparciu o zużycie wody, ale jeżeli dojdziemy do takiego 

przekonania to na pewno nie teraz tylko po wymianie liczników, na które dostaliśmy 

dofinansowanie. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję budżetu w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości tej 

opłaty, określenia stawki opłaty podwyższonej za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 



- p. Zbigniew Glezman - proszę żeby te informację były bardzo rzetelnie i czytelnie 

publikowane na stronie. 

- p. Zbigniew Glezman – jeszcze tak informacyjnie, że te stawki wchodzą w życie od 1 marca 

2020r. 

- p. Bogumiła Brewka - czy odpady zielone będą odbierane w ramach tej samej opłaty? 

-p. Magdalena Klach – Chęcmanowska – to również w to wchodzi to znaczy osoby, które 

zadeklarowały kompostownik będą musiały odpady zielone kompostować. 

- p. Magdalena Kilkowska – prośba, aby na stronie nie tylko na fb znalazła się informacja że 

stawka wynosi 20 zł za śmieci segregowane i teraz wszyscy mieszkańcy mają obowiązek 

segregowania śmieci i opłata, którą będą mieli ponieść jeśli tego obowiązku nie dochowają to 

trzykrotność czyli 60 zł za osobę.  

 

- p. Urszula Derlacz – Komisja budżetu pozytywnie opiniuje Uchwałę.      

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości tej 

opłaty, określenia stawki opłaty podwyższonej za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym poddaję pod 

głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 15 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 1 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta 

Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina – Ostrowska, Bogdan Rudnicki ) 

wstrzymało się od głosu – 1 radny (tj. Sabina Robak) 

Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia wysokości tej opłaty, określenia stawki opłaty podwyższonej za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące 

odpady komunalne w kompostowniku przydomowym została podjęta i zarejestrowana 

pod Nr XV/153/20 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 7. Uchwała w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości 

zamieszkałej oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej.   

 



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na komisjach.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję budżetu.  

- p. Urszula Derlacz – Komisja budżetu pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwała w sprawie określenia wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości zamieszkałej oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej poddaję pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 15 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 15 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, 

Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina – Ostrowska, Bogdan Rudnicki ) 

 

Uchwała w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości zamieszkałej oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej 

została podjęta i zarejestrowana pod Nr XV/154/20 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 8. Uchwała w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach pomocy 

de minimis na terenie gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – Komisja budżetu pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

- p. Wójt – to jest też jedna z ważniejszych uchwał podczas dzisiejszej sesji a hasło de 

minimis nie wszyscy wiedzą czego dotyczy, a więc w ramach uzupełnienia to jest 

kontynuacja rozwiązania stosowanego w gminie Dywity a odnoszącego się do 

przedsiębiorców a szczególnie takich, którzy rozbudowują lub budują nowy obiekt związany 

z prowadzoną działalnością, i to jest zwolnienie podatkowe dla takich sytuacji przez okres 

dwóch lat. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie zwolnienia od podatku od 



nieruchomości w ramach pomocy de minimis na terenie gminy Dywity poddaję pod 

głosowanie. 

Na sali znajdowało się 15 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 15 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 15 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, 

Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina – Ostrowska, Bogdan Rudnicki ) 

 

Uchwała w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de 

minimis na terenie gminy Dywity została podjęta i zarejestrowana pod Nr XV/155/20 – 

stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 9. Uchwała w sprawie ustanowienia rodzinnego świadczenia pieniężnego pod nazwą 

„Bon dla Krasnala” dla mieszkańców Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach. Proszę o uzasadnienie do uchwały komisję budżetu. 

-p. Urszula Derlacz – odczytała uzasadnienie. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

- p. Magdalena Kilkowska – jaką kwotę w budżecie gminy zarezerwowano na to działanie 

- p. Teresa Cejmer – w budżecie zarezerwowano 100 tys. zł.  

- p.Wójt - W ramach uzupełnienia tak jak powiedziała pani kierownik GOPS Teresa Cejmer 

kwota, którą wstępnie zarezerwowaliśmy to około 100 tys. zł, to GOPS będzie się zajmował 

wdrażaniem tego programu. To jest wypełnienie luki w opiece nad dziećmi pomiędzy 

pierwszym a trzecim rokiem życia. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisji 

budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwała w sprawie 

ustanowienia rodzinnego świadczenia pieniężnego pod nazwą „Bon dla Krasnala” dla 

mieszkańców Gminy Dywity,  poddaję pod głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 15 radnych. 

Na sali znajdowało się 15 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 15 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 



Za podjęciem zagłosowało - 15 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, 

Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina – Ostrowska, Bogdan Rudnicki ) 

 

Uchwała w sprawie ustanowienia rodzinnego świadczenia pieniężnego pod nazwą „Bon 

dla Krasnala” dla mieszkańców Gminy Dywity została podjęta i zarejestrowana pod Nr 

XV/156/20– stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 10. Zmieniająca uchwała w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty 

adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku podziału nieruchomości 

na terenie Gminy Dywity. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Projekt był omawiany na komisji, czy ktoś ma pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisji 

budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje Uchwałę oraz odczytała 

uzasadnienie do uchwały.       

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Zmieniająca uchwała w 

sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości w wyniku podziału nieruchomości na terenie Gminy Dywity poddaję pod 

głosowanie. 

Na sali znajdowało się 15 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 15 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 15 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, 

Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina – Ostrowska, Bogdan Rudnicki ) 

 

Zmieniająca uchwała w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty 

adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku podziału nieruchomości 

na terenie Gminy Dywity została podjęta i zarejestrowana pod Nr XV/157/20 – stanowi 

zał. nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 11. Uchwała w sprawie przekazania Gminie Olsztyn środków stanowiących udział 

wkładu własnego na realizację zadania w ramach projektu Bezpieczny MOF. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt tej uchwały omawiany 

był na Komisjach Rady Gminy Dywity. Czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisji 

wiodącej. 



- p. U. Derlacz – Komisja Budżetu opiniuje pozytywnie uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

przekazania Gminie Olsztyn środków stanowiących udział wkładu własnego na realizację 

zadania w ramach projektu Bezpieczny MOF, poddaje pod głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 15 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 15 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 15 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, 

Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina – Ostrowska, Bogdan Rudnicki ) 

 

Uchwała w sprawie przekazania Gminie Olsztyn środków stanowiących udział wkładu 

własnego na realizację zadania w ramach projektu Bezpieczny MOF została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XV/158/20 – stanowi zał. Nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 12. Sprawy różne, Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

 

-p. Magdalena Kilkowska – powtórzenie prośby z zeszłego roku, aby na stronie BIP urzędu 

gminy Dywity uzupełnić protokoły z posiedzeń Sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Sabina Robak – mam propozycję do rozważenia, że Radni mogliby wesprzeć finansowo 

uczennicę Oliwię Smyk. 

- p. Wójt - Planujemu spotkać się z rodziną to zapytam o ewentualne potrzeby i wsparcie. 

Myślę żeby gmina mogłaby wesprzeć ten wyjazd. 

-p. Jacek Szydło – w tej sprawie proszę kontaktować się z zarządem Powiatu ponieważ 

Powiat też ma pomysł aby wesprzeć wyjazd do New Jorku Oliwi Smyk, już są rozmowy z 

Marszałkiem Województwa aby te trzy samorządy skoordynowały to wsparcie.  

Rozstrzygnięcie przetargu na drogę Spręcowo – Barczewo (duża pętla) będzie przesunięte na 

23 stycznia.  

-p. Zbigniew Glezman czy został ustalony termin wykonania przejścia przez DK 51 na 

wysokości Osiedla Sterowców, jeżeli tak proszę przez stronę, system sms tą informację 

rozpropagować. 

- p. Wójt – zlecenie na realizację tego zadania zostało podpisane, po stronie GDDKiA było 

wykonanie polbrku, co jest już zrealizowane, po naszej stronie jest wykonanie oświetlenia. 

Postaramy się aby Radni i Sołtysi zostali poinformowani o tych pracach. 

- p. Rudnicki Bogdan – pytanie odnośnie Mobilny MOF było złożone wnioski na pozwolenie 

na budowę dwa nie otrzymały takiego pozwolenia na jakim jest to etapie. 

- p. Wójt – na tą chwilę nie odpowiem co jest przyczyną, na pewno trwają uzupełnienia 

wniosków.  

p. Danuta Kryszłowicz - korzystając z obecności Radnego Powiatu chciałam się zwrócić z 

apelem o utrzymanie poboczy drogi Spręcowo – Sętal w stanie zapewniającym 

bezpieczeństwo użytkownikom drogi.  

-p. Sekretarz - wysłaliśmy pismo do PSD (pismo zostało odczytane) 



- p. Brewka -  chciałam zapytać o mieszkańców do których asfalt nigdy nie dotrze, aura nam 

się zmienia nie ma zim i niestety większość tych dróg jest w fatalnym stanie.  

Jeszcze prośba o znalezienie rozwiązania zamiatania wiosek. 

-p. Wójt – to są szerokie tematy, myślę że wspólnymi siłami rozwiążemy te problemy.  

- p. Urszula Derlacz - chciałabym prosić o wsparcie dla Pana Tadeusza Miłowskiego, który 

walczy o tytuł Belfra Uniwersytetu Warmińsko – Mazurskiego. 

-p. Magdalena Kilkowska – chodzi mi o strefę parkowania w centrum Dywit, czy w tym 

kierunku będą poczyniane działania, żeby to nie był to teren zastawiany autami przez 

przedsiębiorcę. 

-p. Wójt - strefy parkowania nie zamierzamy robić. Rozmawiałem z Kierownikiem Straży 

Gminnej poinformował mnie że wszczęto czynności wobec osoby która nadużywała terenu. 

Na chwilę obecną auta przemieszczono w okolicę stacji paliw. 

 

 

 

 

Przewodnicząca zamknęła XV/20 Sesję Rady Gminy Dywity. 

 

 

 

 

Protokołowała:       Przewodnicząca Rady 

 

 Iwona Baka                                 Agnieszka Sakowska-Hrywniak 

 

 


